
 

 

 

        

                        Z Á P I S 

z 4. jednání Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů zřízené Radou 

města  Karlovy Vary  

Dne 5.4.2023 se uskutečnilo 4. jednání Komise životního prostředí a 

obnovitelných zdrojů zřízené Radou města  Karlovy Vary  

 

Místo jednání: Magistrát města Karlovy Vary, Moskevská 21, Karlovy Vary, 361 20, 

zasedací místnost v 5.patře  

 Doba jednání: jednání bylo zahájeno v 15:00 hodin a skončeno v 16:40 hodin. 

Přítomni: Ing. Martin Vinš, Mgr.Bc. Hana Žáková (do 16:30 hod.), Jaroslav Hrdlička, 

Mgr. Vladimír Melichar (od 15:10 hod.), RNDr. Jaroslav Růžička, Mgr. Eva 

Plhová (do 16:30 hod.), Zdeňka Batíková 

Omluveni :   

Nepřítomni :  

Hosté:   

Ing. arch. Karel Adamec – ředitel Kanceláře architektury města, p.o.  
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 

 

Program :              

1. Zahájení 

2.Schválení programu jednání 

3.Plánovaná Chráněná krajinná oblast Krušné hory – informace 

4.Karlovy Vary – Strategie KV 2040 a aktuální problematika rozvoje města  

5.Různé 

 

1.Zahájení 

 

Jednání komise zahájil  její předseda Ing. Martin Vinš. V úvodu přivítal členy komise a 

pozvané hosty.  

2.Schválení programu jednání  

Předseda komise Ing.Martin Vinš požádal přítomné o připomínky či doplnění 

k navrženému programu. Současně navrhl prohodit pořadí bodů č.3 a č.4 v rámci 

navrženého programu. Žádné další připomínky či doplnění nebyly vzneseny. 
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Usnesení 

Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů schválila program svého 4. 

jednání s tím, že bude prohozeno projednávání bodů č.3 a č.4. 

pro: Ing. Martin Vinš, Mgr.Bc. Hana Žáková , Jaroslav Hrdlička, RNDr. Jaroslav Růžička, 

Zdeňka Batíková , Mgr. Eva Plhová  

proti:  -        zdržel se: -       nehlasoval: -     

nepřítomen:  Mgr. Vladimír Melichar 

                                  Usnesení bylo přijato       

 

3. Karlovy Vary – Strategie KV 2040 a aktuální problematika rozvoje města  

 

Po úvodu předsedy komise Ing.Vinše se slova ujal ředitel Kanceláře architektury města, 

p.o. Ing. arch. Karel Adamec. V základních rysech představil Strategii KV 2040 vč. 

odkazu na webové stránky o nich (www.vary2040.cz). V rámci dokumentu je pro životní 

prostředí nejdůležitější cíl B1.2. – Životní prostředí, příroda a krajina.  

Pan se Ing. arch. Adamec soustředil na připravovanou Územní studii sídelní zeleně 

Karlových Varů. Podle něj městu schází pasport veřejné zeleně i koncepce, jak s ní 

nakládat. Na pořízení této studie je nyní možnost požádat Ministerstvo životního prostředí 

o dotaci. Pak se věnoval důvodům, jaká další pozitiva by pořízení této studie mělo (např. 

jako podklad v rámci aktualizací územního plánu).  xxxxxxxxxxxx pak upřesnila některé 

detaily k způsobu podání žádosti o dotaci na tuto studii.  

Členové komise průběžně vznášeli dotazy. Mgr. Melichar např. upozornil na skutečnost, 

že dotaci bude možno získat pouze na část vynaložených finančních prostředků a že 

zbytek bude muset doplatit město. I tak se to ale podle jeho názoru vyplatí. K dotazu 

Mgr.Plhové ohledně zapracování priorit do studie Ing. arch. Adamec uvedl, že toto bude 

obsahovat.  

Ing. arch. Adamec uvedl, že členové komise mají možnost zaslat své náměty pro zadání 

studie (toto již učinil samostatně např. Mgr.Melichar). Jako podklad zašle členům komise 

text prezentace z dnešního jednání a zadání studie.  

 

Usnesení 

Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů vzala na vědomí informaci 

ředitele Kanceláře architektury města, p.o. Ing. arch. Karla Adamce o strategii 

KV 2040 a přípravě zadání Územní studie sídelní zeleně Karlových Varů a 

doporučuje Radě města podpořit zpracování této studie.  
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pro: Ing. Martin Vinš, Mgr.Bc. Hana Žáková , Jaroslav Hrdlička, Mgr. Vladimír Melichar, 

RNDr. Jaroslav Růžička, Zdeňka Batíková , Mgr. Eva Plhová 

proti:  -        zdržel se: -       nehlasoval: -     

nepřítomen:  

                                  Usnesení bylo přijato       

    

4. Plánovaná Chráněná krajinná oblast Krušné hory – informace  

 

Informaci k bodu podal členům komise její člen Mgr. Melichar. V úvodu se zabýval 

základními informacemi o hodnotách území (tj. důvody pro vyhlášení), krátce se vrátil do 

historie území vč. imisních problémů v minulosti a dřívějšího využívání této krajiny – 

především v souvislosti s těžbou surovin. Pak již přešel k současnosti (např. problémy 

s vysokými stavy zvěře). Konstatoval, že krajina a v této oblasti vyskytující se rašeliniště 

především mají velký význam pro zadržování vody v krajině. Konstatoval, že je 

nejdůležitější nalézt rovnováhu mezi přírodou a rozvojem předmětného území. Tu lze 

nalézt jen v rámci spolupráce se všemi významnými subjekty vč. obcí. Je nutno posoudit 

všechny oblasti, na které by mohlo mít vyhlášení chráněné krajinné oblasti vliv.  

Proces vyhlášení chráněné krajinné oblasti bude mít tyto základní body : 

1.Předložení odborného návrhu hranic a zonace chráněné krajinné oblasti 

2.neformální projednání s obcemi a dalšími subjekty 

3.vyhlášení záměru Ministerstvem životního prostředí 

4.projednání 

5.vypořádání připomínek 

6.vyhlášení chráněné krajinné oblasti nařízením vlády České republiky 

 

K bodu proběhla rozsáhlá diskuse.  

 

 

Usnesení 

Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů vzala na vědomí informaci 

Mgr. Vladimíra Melichara o stavu přípravy záměru vyhlášení Chráněné krajinné 

oblasti Krušné hory a informaci o dalším postupu procesu projednání.  
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pro: Ing. Martin Vinš, Mgr.Bc. Hana Žáková , Jaroslav Hrdlička, Mgr. Vladimír Melichar, 

RNDr. Jaroslav Růžička, Mgr. Eva Plhová, Zdeňka Batíková 

proti:  -        zdržel se: -       nehlasoval: -     

nepřítomen:  

                                  Usnesení bylo přijato       

 

5.Různé 

5.1. Svatošské skály – dětský ráj a Karlovy Vary – Tuhnice – nová vodárna 

V rámci projednání tohoto bodu bylo navrženo, aby se členové komise na některém 

z příštích jednání seznámili s projekty plánovaných staveb Svatošské skály – dětský ráj a 

Karlovy Vary – Tuhnice – nová vodárna.  

K bodu nebylo přijato usnesení.  

5.2. 5.jednání Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů 

Ing.Vinš upozornil, že příští jednání komise bude výjezdní se zaměřením na činnost 

Lázeňských lesů a parků Karlovy Vary, p.o.. Uskuteční se dne 3.5.2023 (středa) od 15 

hodin se srazem na Linhartu.  

K bodu nebylo přijato usnesení.  

 

 

 

Ing.Martin Vinš 

Předseda Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů 

 

 

5.4.2023 

Zapsal: Ing. Vladimír Krůta, tajemník komise 

 

„Osobní údaj byl v souladu se zněním zákona č.101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů a o 

změně některých zákonů, ve znění pozdějších předpisů, anonymizován. Anonymizovaný údaj je 

v souladu s § 16, § 17 a § 95 zákona č.128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, 

přístupný k nahlédnutí na Magistrátu města Karlovy Vary“. 


